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Heisann,

eg viser til handsaming av fylkestingssak 6/21 om oppfølgingstenesta i mars. Fylkestinget fatta mellom anna
dette vedtakspunktet: 
5. Bakgrunnen for prosjekta Hardanger produksjonsskule og SEFF – Florø er Riksrevisjonen si undersøking i 2012‐
2015 av om ungdom som har gjort avbrot i vidaregåande opplæring, får god nok oppfylging av oppfølgingstenesta
og NAV. Vestland fylkeskommune har allereie samarbeid med NAV på ulike område. Avtale mellom OT og NAV skal
etter planen vere ferdig i mars. Fylkestinget ber administrasjonen undersøkje moglegheitene for eit samarbeid med
NAV om finansiering av Hardanger produksjonsskule og SEFF – Florø.

Eg lurer på kva som er status for oppfølging av dette vedtakspunktet?

Med beste helsing

Alexander Fosse Andersen
Senterpartiet


